

王允志. 關麗虹

帶著喜悅感恩的心,再次回到馬來西亞參加服事.雖然也捨不得列宣的弟兄姊妹,但是神要我們專心的在接下來的兩個月為馬來西亞的教會勤奮的工作.

以下發一些我們參與事工的像 片,感謝神的預備.



蒲種堂少夫婦組



揚恩堂主日敬拜證道



蒲種堂探訪



檳城策劃探訪團



揚恩堂福音小組聚會. 感謝主 兩位接受主.



蒲種堂成青團契分享



忠主堂主日證道

我們今年工作目標:

- 1. 協助三間宣道會(蒲種, 忠主,揚恩)講道,教導, 培訓事工
- 2. 協助士毛月(Semenyih) 揚恩堂外展福音工作.
- 3. 協助立卑 (Kuala Lipis) 獨立教會,是宣道會的 盟友
- 蒲種福音站 為城市 福音外展,宣教士住宿, 短宣隊住宿及西馬宣道 會自由使用而設立.
- 策劃其他加拿大教會可 參與的短宣機會.招待 到訪加拿大教會
- 6. 組織明年"馬來西亞宣 教探訪團"

After the 2018 CAWF, **CCACA** officially considers to participate in the mission work Malaysia. Rev. Nick Tsang has appointed us to plan and mobilize the mission team (MAT) for Malaysia. Presently we are discussing with the Malaysia church and H.K.A.M. as how to partner in the mission strategy. Based on the past observations and the recommendations of the Malaysia church, our 2019 ministry focuses are as follow:

- 1. Assist the three local churches (Puchong, Setia Alam and Semenyih) in preaching, teaching and training.
- 2. Assist Semenyih church in outreach ministry.
- 3. Assist Kuala Lipis church which is an independent church, but is a close ally with the Alliance church.
- 4. Establish a gospel centre in Puchong- used for outreach in the city, lodging for missionaries and STM. Malaysia church can also use it freely.
- 5. Look for other opportunities for churches in Canada to participate in short term mission. Encourage visiting Canadian churches to be involved.
- 6. Establish "A journey of the Malaysian Mission Visitation Tour".

我們計劃在 2020 年在馬來 西亞, 將逗留四個月. 分別 在春天和秋天. 我們盼望 您能與我們同工, 您在那方 面的參與, 我們都萬分的感 激. 以下是我們的建議的 3 P:

代禱(Pray),

奉獻 (Pay),

參與(Participate)

We plan to go to Malaysia next year for two months in the Spring and Fall We hope and deeply appreciate if you can partner with us with any or all of 3 Ps: Pray, Pay and Participate.

• 代禱 (Pray)

 西馬宣道會福音工作的 順利發展

Malaysia Alliance church: smooth development of gospel ministry

西馬宣道會牧者同工的 身體健康及熱心服事主

> Malaysia Alliance church: pastoral coworkers – good health and serving the Lord fervently

 西馬宣道會經濟資源的 需要,每月貸款付額 馬 幣\$12,000 Malaysia Alliance church: financial needs. The monthly loan payment is RM\$12,000.

我們宣教旅程的平安健康

Our health and safety during the mission trip

神為我們開更多福音的 門

God to open more opportunities for preaching the gospel

 更多肢體願意參與宣教 工作(3 P)

More brothers and sisters to participate in the mission work (3 P).

奉獻(Pay)

 我們去宣教工場的旅費 是完全自己支付.不需要各位擔負. 需要支持 的是事工開支,這些開 支也直接間接的幫助西 馬宣道會.

Our personal travel costs will be our own responsibility. You need not contribute. The ministry expenses which will directly or indirectly benefit Malaysia Alliance Churches do need your support.

 今年的預算已經華聯會 批准,但實際的資源來 自各人及教會的奉獻. 預算的目標是加幣一萬 五千加幣.目前仍缺一 半.

The ministry budget approved by CCACA this year is CAD\$15,000 which is totally relied on your donation. We have only received half of the necessary fund.

 您可寄支票到華聯會 (You can send cheque to CCACA)

> 支票支付給 (payable to) CCACA

80 Nashdene Road, Unit 223-228

Scarborough, ON M1V 5E4

備註 (Designate): MAT – Malaysia

• 您也可以上網ccaca.org (or donate on line by credit card)

用信用卡 MAT 一欄 奉 獻 (designated to MAT)

然後另發電郵給 revmwong@gmail.com (為確保奉獻到正確的 特約帳號)

 Then send a note to revmwong@gmmail.co
m to ensure it reached the designated account. No matter donating by cheque or credit card, please make sure you clearly print your legal English name. Donate on-line can download your receipt immediately. Donate by cheque will receive the receipt by mail in the early following year.

無論奉獻多少,衷心感謝各位在經濟上的支持。

Whatever amount you can contribute, we are gratefully to your financial partnership.

參與(Participate)

我們在馬來西亞期間,如果想來探望並深入瞭解宣教工作,無限歡迎.請盡早通知,以便安排.

While we are in Malaysia, you are welcome to visit us in order to gain a deeper understanding of our work there. Please let us know in advance, so

we can make the necessary arrangement.

在策劃中的"馬來西亞宣教探訪團".將設有1-2周來本地實地體驗文化,歷史,食物,服事,地理環境,休息,禱告,靈修並與本地教會建立友誼.

The planning of "Vision Tour of Malaysia": If feasible, there will be a **1-2-week** personal experience of the local culture, history, geography, food and ministry. There will also be time for rest, prayers, devotions and building friendship with the local churches.



Thank You 謝謝

Contact us: (與我們 聯絡)

Cell (手機) 604-671-9703

Phone (國際電話) 604-337-2485

Email (電郵):

revmwong@gmail.com

Whatsapp: +16046719703

WeChat ID:

Yvr-tiger-wong